
Zápis z jednání výkonného výboru SČOŠS – 19.10.2015 
 
 
Přítomni:  Gabriel Fr., Minařík J., Krejza D., Petrov A., Pokorný M., Radba Vl. 
Omluven: Kubík P. 
Hosté: Pilnáčková K. 
 
 
Program: 

1. Hladík – licence Leguán 
2. Odměny na ZT SČOŠS 
3. Podnět pro SDK 
4. Jednání se zástupci České šipkové organizace Ústeckého kraje 
5. Zastavení licence na Leguána 
6. 2. RGP 2016 
7. 1. RM 2016 
8. Nová loga na web. stránkách 
9. Facebook 
10. Klub 170 
11. Soutěž dopisovatelů 
12. Sankce za pozdě zaplacené startovné za družstvo 

 
1. VV schválil udělení licence na program Leguán pro Marka Hladíka od 1.1.2016 – zajistí 

Pilnáčková. 
2. VV byl představen návrh na rozdělení odměn na ZT SČOŠS, tyto odměny Sekretář upraví a 

pošle e-mailem VV ke schválení – zajistí Pilnáčková. 
3. VV doporučil Sekretariátu zákaz jakékoliv činnosti pro hráče Vinohradského Jana, který 

pořádal JC v Duchcově a neuspořádal Finále místního JC (nerozdělil peníze pro hráče, kteří 
splnili alespoň polovinu účastí a nerozdal poháry, které dostal od svazu) – zajistí Pilnáčková. 

4. Otevře jednání se zástupci České šipkové organizace o termínovém kalendáři obou 
organizací, aby se velké turnaje nehrály ve stejný den v sezóně 2016 – zajistí Krejza.  

5. VV odhlasoval zastavení licence od 1.1.2016 na Leguána pro p. Michala Erbse, z důvodu, že 
má program na pořádání turnajů a poslední turnaj uspořádal 26.12.2014. Standardně jsou 
vlastníky licence provozovatelé šipkových automatů, šipkové svazy a vlastníky můžou být i 
členové výkonných výborů. Šipkový svaz se s p. Erbsem finančně vyrovná ohledně 
zaplacených kreditů.  – zajistí Pilnáčková. 

6. VV se zamýšlel nad postavením automatů v Mosteckém repre na 2. RGP 2016, jestli by se 
automaty nemohly postavit jinak, nebo více osvětlit tmavé kouty, kde automaty stály na 3. 
RGP 2015 – zajistí Minařík. 

7. 1. RM 2016 se měl konat v Travčicích, ale z důvodu obsazeného místa bude p. Krejza, 
Sekretář, fi. Nordcup a Petrov hledat alternativu. 

8. VV schválil nová loga na webové stránky – jedná se o Ústecký deník a Avantgard sport TV – 
zajistí Minařík. 

9. Prověří se možnosti placené propagace Facebookové stránky Severočeského šipkového svazu 
a její umístění na stránkách UŠO v Ústeckém a Libereckém kraji  – zajistí Minařík. 

10. VV schválil klub 170, jedná se o individuální soutěž spočívá v uzavření hry 501 číslem 161, 
164, 167 a 170.Uzavřené číslo je platné pouze na předem vyhlášených turnajích Master aj. 
Hráč/ka, který ukončí hru výše uvedeným způsobem získá košili klubu 170 – zajistí Minařík. 

11. VV schválil Soutěž dopisovatelů, kde hráči, diváci a přátelé šipkového sportu budou moci 
zasílat články z jakýchkoli turnajů. Pět nejaktivnějších dopisovatelů bude mít zaplacené 
startovné na celou sezónu jednotlivců na RM – zajistí Pilnáčková. 



12. VV projednával případné sankce za pozdě zaplacené startovné za družstvo v sezóně 
2016/2017. 


